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Raport de activitate Consilier Local 2023 

Consilier Local Moraru Beatrice Mihaela 

În cursul anului 2023 am participat activ la:  

• Şedinţe ordinare ⇛ 12 

• Şedinţe extraordinare şi de îndată⇛ 18 

În cadrul acestor şedinţe au fost studiate şi votate 972 de Proiecte de Hotărâri  

Am făcut parte din mai multe comisii unde am participat în mod activ fie prin evaluare de proiecte 

pentru finanţări nerambursabile fie în cadrul comisiilor de specialitate în vederea avizării 

proiectelor aflate pe ordinea de zi a diferitelor şedinţe de Consiliu Local.  

Aceste comisii sunt: 

• Comisia de evaluare proiecte sociale; 

• Comisia de evaluare proiecte sport de masă şi performanţă 

• Preşedinte Comisia de licitaţii a spaţiilor Rial (2023 aproximativ 6 luni); 

• Secretar Comisia nr. 4 Secretar în Comisia pentru activităţi ştiinţifice, social - culturale, 

muncă, familie, educative, sportive, agrement, tineret, religie, învăţământ, sănătate şi 

protecţie socială; 

• Membru Comisia 5 Membru în Comisia juridică şi administraţie publică locală, păstrarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

• Membru Comisia locală de ordine publică a Municipiului Braşov numită prin HCL 

705/22.12.2020; 

 

În cadrul Comisiei 4 am deţinut calitatea de secretar, redactând astfel procesele verbale 

relative şedinţelor de comisie. Ocazional am avut şi calitatea de preşedinte atunci când 

preşedintele de facto al comisiei s-a aflat în imposibilitatea de a conduce şedinţa.  
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Din decembrie 2022 pentru aproximativ jumătate de an am avut calitatea de Preşedinte al 

Comisiei de specialitate 5.  

Pe perioada cât am fost preşedintele comisiei 5 am avut şi calitatea de Preşedinte al Comisiei 

de licitaţii spaţii RIAL unde am participat la toate şedinţele. 

De asemenea, am făcut parte din Comisia de evaluare şi selecţie a proiectelor în domeniul 

social ce au aplicat pentru finanţare nerambursabilă precum şi din Comisia de evaluare a 

proiectelor sportive unde am studiat şi evaluat toate proiectele participante la finanţare.   

Participări la alte şedinţe/ dezbateri publice 

• Participare la întâlnirile cu președinții asociațiilor de proprietari din cartierele 

Scriitorilor și Florilor.  

• Participare la întâlnirea Comisiei 4 cu reprezentanții grupurilor sportive din Brașov 

privind metodologia finanțării nerambursabile a sportului de performanță. 

• participare la Forumul Oraselor Verzi; 

Am participat la Bienala oraşelor în tranziţie 2023 la Grenoble, Franţa în contextul candidaturii 

Municipiului Braşov la competiția pentru titlul Capitala Verde a Europei pentru schimb de 

experiență raportat la faptul că oraşul Grenoble a obţinut acest titlu în 2022.  

Am mai participat de asemenea şi la Smart City Expo World Congress, vizită de lucru și schimb 

de experiență privind domeniul Smart City – Fira Barcelona – Spania. Scopul acestei vizite a fost 

de a explora și împărtăși exemple de bune practici aplicate de alte municipalităţi din mai multe ţări 

din Europa şi nu numai precum şi de a explora tehnologii inovatoare dezvoltate de diferite 

corporaţii internaţionale. 

Audienţe cu cetăţeni: 

•  în urma audienţelor cu cetăţenii (aproximativ 30) am formulat solicitare pentru 

realizarea unei treceri de pietoni pe Calea Bucureşti la nivelul staţiei de autobuz 

17B Pantex. Am formulat cerere şi pentru amenajarea respectivei staţii de autobuz 

cu marcaj specific, refugiu, bancă şi adăpost. 

https://www.smartcityexpo.com/
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• Am avut în jur de 60 de audienţe cu aparţinători ai sportivilor care se antrenează pe 

Patinoarul Olimpic Braşov (patinaj artistic, patinaj viteză, hochei) şi care au 

solicitat ca perioada închiderii patinoarului pentru reabilitare să fie mai scurtă şi nu 

trei luni, astfel încât familiile să nu se mai confrunte cu costuri foarte ridicate pentru 

cantonamente în străinătate pe perioada verii. Am făcut solicitări scrise către Clubul 

Sportiv Corona Braşov şi către Direcţia de Administrare a Infrastructurii Braşov.  

• Am solicitat reabilitatrea fântânii arteziene din Parcul Titulescu, accesibilizarea 

staţiilor de autobuz, redarea acustică în autobuze a staţiilor ce urmează pentru 

persoanele cu dizabilităţi vizuale şi turişti.  

• Am făcut solicitări pentru montarea de covoare tactile pentru persoane nevăzătoare 

la trecerile de pietoni.  

În condiţiile legii prin HCL 534/2020 cu modificările ulterioare am fost desemnată ca reprezentant 

al Consiliului Local în consiliile de administrație ale următoarelor unitați de învățământ: 

• Colegiul de Ştiinţe ale Naturii “Emil Racoviţă”;  

• Şcoala Gimnazială nr. 27;  

• Şcoala Gimnazială nr. 6;  

• Liceul Internaţional “Prems”;  

• Palatul Copiilor şi Clubul Copiilor; 

• Grădiniţa cu program prelungit „Disney” Braşov (PRE) 

• Școala Primară Româno - Finlandeză ERI 

Am participat la majoritatea şedinţele consiliilor de administraţie ale unităţilor de învăţământ mai 

sus indicate.   

 


